

# Hovedservicerådsmøde lørdag den 7. april 2024

Brogården, Abelonelundvej 40, 5500 Middelfart

Klokken 11.00 – 16.00

## Dagsorden:

1. Velkommen
2. Præsentationsrunde
3. Rapport fra Daglig Ledelse ([Bilag 1](#))
4. Økonomi ved Mogens B A/ Søren S
  
5. Forslag om spot før kommende dansk film (bilag vedlagt)
6. Forslag om donation af 12 og 12 på grønlandsk (bilag vedlagt)
7. Forslag om opslag på Hjemmesidens Kalender (bilag vedlagt)
8. Forslag om tilføjelse angående stedfortræder (bilag vedlagt)
9. Forslag vedrørende afstemningsregler (bilag vedlagt)
10. Forslag til Kommissorium for Arbejdsgruppe vedrørende Lydbog (bilag vedlagt)
11. Forslag om ny Håndbogsgruppe (bilag vedlagt)
12. Nomineringsgruppen mangler medlemmer
  
13. Godkendelse af Speak´s på Hjemmesiden (bilag vedlagt)
14. Godkendelse af Video´er på Hjemmesiden (bilag vedlagt)

## 15. Rapporter fra Udvalg og Arbejdsgrupper

- a. Box 334 ([Bilag 2](#))
- b. Landsdækkende Informationsudvalg ([Bilag 3](#))
- c. Telefon og E-mail udvalg ([Bilag 4](#))
- d. Økonomiudvalg ([Bilag 5](#))
- e. Servicehåndbogsarbejdsgruppen ([Bilag 6](#))
- f. Arbejdsgruppe vedrørende Onlinemøder ([Bilag 7](#))
- g. Servicekonferenceudvalget ([Bilag 8](#))
- h. Nordisk Delegeret ([Bilag 9](#))
- i. International Delegerede ([Bilag 10](#))

## 16. Regionsrapporter:

- a. Region Nordjylland ([Bilag 11](#))
- b. Region Midt ([Bilag 12](#))
- c. Region Syd ([Bilag 13](#))
- d. Region Øst ([Bilag 14](#))
- e. Region Storkøbenhavn ([Bilag 15](#))
- f. Region Nordsjælland (ingen rapport)

## 17. Eventuelt

## 18. Oplæsning af Ansvarlighedserklæringen

## 19. Afslutning med Sindsrobønnen

## Rapport fra Daglig Ledelse til Hovedservicerådet.

Kontorfunktionerne er ved at blive gennemgået.

I mangel af en Kasserer for Hovedservicerådet har dennes opgaver påhvilet Forretningsføreren Mogens B A i mange år.

Søren S har tilbudt at gå ind i denne funktion og er, efter aftale med Mogens, ved at blive sat ind i denne store opgave.

Vi søger en ny leder af Bogsalget.

Der er kommet en henvendelse fra et reklamebureau, som er kommet med et tilbud. Vi har sendt tilbuddet til økonomiudvalget for at høre, om vi har penge til det. Forslaget bliver rejst og drøftet til vores Hovedservicerådsmøde.

"Pass it on" / "Giv det videre" er nu oversat til dansk, godkendt af AA World Services og klar til trykning.

Indtalingen af lydbogen Anonyme Alkoholikere, nyeste udgave, er så småt gået i gang.

Litteraturgruppe Øst har blandt andet revideret "Sponsor" pjecen og hæftet "AA-gruppen – hvor alting starter". Begge fås nytrykt i Bogsalget.

## Bilag 2

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	<b>Til HSR-mødet 7. april 2024</b>		
<b>Udvalg/Internationale</b> <b>Delegerede:</b>	<b>Box334-uddvalget</b>		
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	<b>Niels J. (formand), Erling E., Tom D. og Annemette Ø.</b>		
<b>Fravær:</b>			
<b>Andre deltagere:</b>	<b>Kirsten L. og Ole P. som kontorfunktion</b>		
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>Vi har fået to nye medlemmer –Tom D. og Erling E. med i udvalget, De virker som gode fornyelser med gode input.</p> <p>Vi har I flere omgange måttet udsætte vores årlige planlægnings -og idemøde. Vi håber at få det gennemført i løbet af foråret.</p> <p>Det er dog på forhånd besluttet, at temaet for BOX 334 i 2024 overordnet skal være: <i>Servicestrukturen i AA.</i></p> <p>Omtalen af arrangementer i Box 334 bladet følger de samme regler som gælder for hjemmesiden.</p>			
<b>Planlægger at arbejde med:</b>			
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Redaktionsmøde søndag d.10.marts 2024</li> <li>• Pakkemøde onsdag d.27. marts 2024</li> <li>• Redaktionsmøde lørdag d. 4. maj 2024</li> <li>• Pakkemøde onsdag d. 29. maj 2024</li> </ul>			
<b>Dato:</b>	marts 2024	<b>For</b> <b>Udvalg/Delegerede:</b>	<b>Niels J.</b>

## Bilag 3

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	D 6-7 april 2024		
<b>Udvalg/Internationale Delegerede:</b>	LIV -landsdækkende informations udvalg		
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	Formand Betty K Region Storkøbenhavn næstformand Lone L Region Øst Erik H Region SYD Jesper S Region Midtjylland HelleH Region Nordjylland fratrædt grundet arbejde RegionNordsjælland fratrædt grundet sygdom		
<b>Fravær:</b>			
<b>Andre deltagere:</b>			
<b>Rapport for perioden:28-1.2024 til dags dato</b>			
<p>-der arbejdes med planlægning af Folkemødet 2024            -der arbejdes på at få accept af brugen af ædruelige videoer på AA hjemmeside            -der arbejdes på at opdatere Power Points til information for AA            -LIV afholder 4 x møder årligt, blandede fysiske og online via zoom</p> <p>Kommende møder i LIV er berammede til            -d 14-4-2024 i Thorsgade            -d 26-5-2024 via zoom</p> <p>Er der behov for et extra møde i LIV, så mødes vi online via zoom..</p> <p>-ang fratrædelserne i LIV, så er der backup til Folkemødet 2024 fra tidligere betroet tjener Jeppe L</p> <p>TAK til alle betroede i denne vigtige service, Information om AA..</p> <p>MvH formand Betty K</p>			
<b>Planlægger at arbejde med: -bl.a. finde dækning af betroede tjenere til LIV fra de 2 manglende regioner</b>			
<b>Dato:</b>	9-3-2024	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Formand Betty K

## Bilag 4

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	20-21.04. 2024		
<b>Udvalg/Internationale Delegerede:</b>	Telefon- og E-mail Udvalget (TEU)		
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	Formand:	Lone Z	
	Region Nordjylland:	Ikke besat	
	Region Midtjylland:	Bente L	
	Storkøbenhavn:	Ikke besat	
	Region Syd:	Anni T	
	Region Øst:	Pia D	
	Region Nordsjælland:	Ikke besat	
<b>Fravær:</b>	-		
<b>Andre deltagere:</b>	Telefonvagtssponsor: Henrik M og Jens D Telefonvagtplanlægger: Henrik M E-Mail vagtkoordinatorer: Anne M og Ole P TEU assistent: Jane P		
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>1) Udvalget mangler desværre stadig regionsrepræstanter fra Nordjylland, Storkøbenhavn og Nordsjælland. Vi opfordrer de nævnte regioner, til at oplyse om udvalget og dets arbejde, og påpege nødvendigheden af, at ny repræsentant vælges. Der er arbejdsopgaver, som klares af de regionsvalgte, og når nogle mangler, hviler de opgaver på de øvrige, hvilket også bevirker, at kontakten til de lokale bliver ikkeeksisterende.</p> <p>2) Vi opfordre stadig til at man gør reklame for udvalget da man allerede efter 1 års ædrulighed kan lave service.</p> <p>3) "Nyt om" samt opdateret håndbog er udsendt til alle vagter. Da indholdet er ændret væsentligt opfordres alle vagter, til at melde tilbage om håndbogen er blevet mere brugbar.</p> <p>4) Optimering af kontaktpersons ordningen arbejdes der løbende med. Stamkortet på den enkelte person er tjekket og i denne forbindelse opdagede udvalget at der desværre var flere fejl som vil blive rettet fremadrettet.</p> <p>5) Oversigten "Telefon- og E-mailudvalget – henvendelser, som blev sendt videre til LIV", gav anledning til at der blev kigget nærmere på E-mailvagtens arbejdsgang. På nuværende tidspunkt besvarer E-mailvagten alle henvendelser der kommer direkte fra den lidende alkoholiker eller relaterer sig til denne. Resten sendes til Hovedservicerådets sekretær, som så enten besvarer eller sender videre til relevanter personer i AA.</p> <p>6) Der var været afholdt erfaringsudvekslingsmøde i E-mailvagten. Hovedservicerådets sekretær deltog for at fortælle lidt om AAs organisering.</p>			
<b>Planlægger at arbejde med:</b>			
1) Optimering af erfaringsudveksling mellem vagterne.			
<b>Dato:</b>	16. marts 2024	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Lone Zedlitz

## Bilag 5

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	7. april 2024		
<b>Udvalg/Internationale Delegerede:</b>	Økonomiudvalget		
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	Ivan W (Formand) Ernst U D Ole K Svend H		
<b>Fravær:</b>			
<b>Andre deltagere:</b>	Mogens B A, Søren S		
<b>Rapport for perioden:</b>			
<ul style="list-style-type: none"> <li>- afholdt møde den 10. februar 2024 sammen med Bogsalget</li> <li>- afholdt ordinært møde den 9. marts 2024</li> <li>- regnskab og bugetopfølgning for 2023</li> <li>- drøftet og henvist til senere møde: konsekvenser af ny postlov, litteraturpriser, løbende opfølgning af litteraturpriser</li> <li>- besvaret forespørgsel vedrørende økonomi i forbindelse med et forslag til Servicekonferencen</li> <li>- indstilling vedrørende dækning af udgifter til Word og Excel programmerne</li> <li>- indstilling vedrørende bogen 12+12 på grønlandsk</li> <li>- aftalt med Bogsalget vedrørende trykning og pris for den nye oversættelse: "Giv det videre" (Pass it on)</li> <li>- svar til Daglig Ledelse vedrørende biografreklame</li> </ul>			
<ul style="list-style-type: none"> <li>- forsat arbejde med at finde muligheder for at forøge indtægterne og / eller formindskeudgifterne. Tilbagemeldingerne fra workshops på Servicekonferencen indgår i overvejelserne</li> <li>- forsat arbejde med at finde nye medlemmer til udvalget</li> <li>- eventuelle opgaver fra Hovedservicerådet.</li> </ul>			
<b>Dato:</b>	9. marts 2024	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Ivan W

## Bilag 6

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	7. april 2024		
<b>Udvalg/Internationale Delegerede:</b>	Servicehåndbogsarbejdsgruppen.		
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	Stig J.----- Formand Dorte S. Svend H. Keld F.----- Sekretær		
<b>Fravær:</b>	Afbud: Dorte S.		
<b>Andre deltagere:</b>			
<b>Rapport for perioden: 18-01----10-03 -2024</b>			
<p>Efter opfordring på Hovedservicerådsmødet d. 27.jan 2024, har Servicehåndbogsarbejdsgruppen udarbejdet forslag til tydeliggørelse af, hvornår der kan sendes en stedfortræder.</p> <p>Efter oplæg fra Lydbogsarbejdsgruppen, har vi udarbejdet forslag til kommissorium for denne Arbejdsgruppe.</p> <p>Henvendelse fra Region Midtjylland vedrørende forslag om lydbog på hjemmesiden, er blevet besvaret.</p> <p>Forslag til Hovedservicerådet vedrørende ændring af Servicehåndbogsarbejdsgruppen blev drøftet på vores møde d.10.marts. Forslaget indsendes til Hovedservicerådsmødet d.7. april.</p> <p>Stig J og Svend H indtræder i "Arbejdsgruppe vedrørende integration af online-møder i Strukturen"</p>			
<b>Planlægger at arbejde med:</b>			
<p>Næste møde i Servicehåndbogsarbejdsgruppen 5. maj 2024 Ajourføring af Strukturhåndbogen og Servicehåndbogen.</p>			
<b>Dato:</b>	13-03-24	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Keld F sekretær



<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmøde den		7. april 2024
<b>For Udvalg/Internationale Delegerede:</b>	Arbejdsgruppe vedrørende online grupper	
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	Rudi H Flemming St Stig J Svend H	
<b>Afbud:</b>	Ingen	
<b>Andre deltagere:</b>	Ingen	
<b>Rapport for perioden</b> Møde den 13. februar og 14 februar 2024		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- endelig sammensætning af Arbejdsgruppen. Rudi H (der både har kendskab til Onlinegrupper og er Delegeret til Servicekonferencen)</li> <li>- Arbejdsgruppens størrelse anses som passende</li> <li>- drøftede den nuværende struktur</li> <li>- drøftede oplysninger fra en række lande</li> <li>- drøftede kort forskellige muligheder (brainstorm)</li> </ul>		
<b>Planlægger at arbejde med:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- beskrive muligheder for indpasning i den danske struktur</li> <li>- udarbejde indstilling til Hovedservicerådet</li> </ul>		
<b>Dato:</b>	15. marts 2024	<b>For Udvalg/Delegerede:</b> Svend H

## Bilag 8

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	7. april 2024
<b>Udvalg/Internationale</b> <b>Delegerede:</b>	SERVICEKONFERENCEUDVALG
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	<p>Fællesskab: Jonas K, Torben Je          Fremsyn: Ronnie H, Rasmus K          Oplysning: Torben I, Pia D          Solidaritet: Marie R, Annette V</p> <p>Formand: Jørgen F-H          Viceformand: Niels P          Afgået Formand: Anders R          Daglig Ledelse: Vibeke R</p>
<b>Fravær:</b>	Marie R, Torben I, Ronnie H, Torben Je
<b>Andre deltagere:</b>	Niels J, Ole P
<b>Rapport for perioden:</b>	
<p>Møde afholdt 13. januar 2024:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Evaluering af Servicekonferencen 2023</li> <li>- Nyt tiltag: "Kogebog" – drejebog kreeret af Data og Produktion</li> <li>- Planlægning af næste møde</li> </ul> <p>Møde afholdt 16. marts 2024:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Servicekonferencens tema: <b>AA i en omskiftelig Verden</b></li> <li>- Program for Servicekonferencen 2. - 3. november 2024</li> <li>- Dagsorden for Servicekonferencen 2024</li> <li>- Udvalgets Program for fredag aften - 1. november 2024</li> <li>- Planlagt Workshopemne til Konferencen</li> <li>- Planlagt Forslag til Konferencen</li> <li>- Planlagt Forslag til Hovedservicerådet</li> </ul> <p>Servicekonferencebeslutninger, der endnu ikke er ført ud i Hovedserviceråds regi:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 2007: Oversættelse af "Language of the Heart".</li> <li>- 2018: Informationsmateriale på Hjemmesiden, Landsdækkende Informationsudvalg sender speaks til godkendelse i Hovedservicerådet</li> </ul>	

På valg til Servicekonferencen 2024:

- Viceformand for Hovedservicerådet
- Kasserer for Hovedservicerådet
- Nordisk Delegeret
- International Delegeret
- Suppleant for International Delegeret
- Revisorsuppleant

**Planlægger at arbejde med:**

Møde 22. juni 2024:

- Gennemgang og indstilling af indkomne Forslag og Workshopemner til Servicekonferencen
- Fordeling af opgaver: 5 oplæsere, 1 mødeleder, 1 tur fører

<b>Dato:</b>	16. marts 2024	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Vibeke R
--------------	----------------	-------------------------------	----------

## Bilag 9

<b>Udvalgsrapport</b>			
til Hovedservicerådsmødet den:		07/04/2024	
<b>Udvalg/Internationale Delegerede:</b>		Ilias P	
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):			
<b>Fravær:</b>			
<b>Andre deltagere:</b>			
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>30. januar 2024 Temaet for mødet var "Minoriteter i AA på grund af sprog". Sverige er vært for dagens møde. Deltagere: Laura (FIN.), Ilias (DEN.), Sverre (NOR.), Thomas (SWE.), Lars (SWE.). 1. Mødet begynder med, at Thomas byder alle velkommen.</p> <p>Minoriteter i AA på grund af sprog. - I Sverige er der møder på et par forskellige sprog, såsom polsk, russisk, engelsk, Samisk og persisk. de har også nogle litteraturer på forskellige sprog til salg på deres Servicekontor.</p> <p>. Der er anslået 15 grupper, der har møder på andre sprog. - I Finland er der møder på russisk, engelsk og Samisk. Der er nogle få engelsktalende grupper. I Finland er der 14 svensktalende grupper, hvoraf to er i Helsinki, og de har et møde om ugen. - I Norge er der ingen specifikke møder på fremmedsprog, der er nogle engelsktalende møder og polske grupper som en del af den polske struktur i Norge. - Nogle svenske grupper i udlandet sender penge til det svenske AA. - Der er en række finsk, svensk, norsk talende møder i udlandet.</p> <p>Nogle svenske grupper i udlandet sender penge til det svenske AA.</p> <p>2 Vi så tilbage på vores møder i 2023. - Alle er glade for måden, møderne er blevet afholdt på, og antallet af møder. Det er også vigtigt for os at dele erfaringer, viden og sammenligne forskelle og ligheder i vores lande. Vi besluttede, at vi vil se på muligheden for at have et møde om året, hvor vi mødes fysisk. Sverige foreslog, at vi prøver at have det på det svenske landsmøde i august. - Møderne gør også en forskel, og det føles som om, vi gør noget vigtigt, og giver os mulighed for at se dybere ind i vores fællesskab, udvide vores synspunkter fra vores dagligdag. - Lasse og Thomas vil tage spørgsmålet om invitationen op til deres GSB.</p> <p>4. Næste NTM-møder: - Danmark 28/5-2024</p>			
<b>Planlægger at arbejde med:</b>			
<b>Dato:</b>	14/03/2024	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Ilias P

## Bilag 10

<b>Udvalgsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	6/4 2024		
<b>Udvalg/Internationale Delegerede:</b>	Internationale delegerede		
<b>Godkendte Udvalgsmedlemmer</b> (der skal stadig sendes anmodning om indtrædelse særskilt):	Flemming S, Asger J  Suppleant Helle H.		
<b>Fravær:</b>			
<b>Andre deltagere:</b>			
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>Vi arbejder fortsat med at forberede os til World Service Meeting, 26. - 30. oktober i New York.</p> <p>Vi skal snart i gang med at skrive landerapport for Danmark og p.t. træner vi et nyt online kommunikationssystem kaldet OnBoard. Der har foreløbigt været afholdt 4 sessioner, og systemet kan bruges både som krypteret chat-plattform, men også til at udveksle og lagre dokumenter, dagsordner, referater og som arkiveringsmedie.</p> <p>Det kræver lige lidt øvelse at lære alle funktionerne at kende, men vi får god hjælp undervejs.</p> <p>En yderligere fordel er, at vi jo allerede nu kender mange af de andre landes delegerede og deres respektive landes særlige problematikker. Vi kender også de amerikanske værter, og jeg tænker, at det bliver nemt at "falde til", når WSM begynder.</p>			
<b>Planlægger at arbejde med:</b>			
<b>Dato:</b>	16-03-24	<b>For Udvalg/Delegerede:</b>	Flemming S, Asger J

<b>Oplysninger om Regionen</b>	<b>Regionsrapport</b>		
	til Hovedservicerådsmødet den:		
	Region:	Nordjylland	
	Hovedservicerådsrepræsentanter:	Ole Kristensen og Pia Adelsten	
	Afholdte regionsmøder i perioden:	5	
	Antal ugentlige AA-møder i Regionen:	33	
	Hvor stor en procentandel af grupperne var repræsenteret på regionsmødet:	9 grupper	
Udvalg nedsat af regionen:			
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>I denne periode har vi afholdt 3 workshops for alle grupper i regionen. Der har været en nytårkur med speak, en workshop om eksistentialisme og et ædru liv, en workshop om at give det videre og at arbejde med personlig udvikling gennem bl.a. trinarbejdet og en workshop med fokus på før og efter min kære blev ædru, hvor også pårørende har været inviteret. Der har i gennemsnit deltaget mellem 30-40 personer i de omtalte workshops, hvor der efterfølgende har været afholdt regionsmøde. I forhold til regionen og servicearbejde kniber det mere med deltagelse og rekruttering. Vi har således brug for nye HRS-repræsentanter og nye deltagere til udvalg, bl.a. TEU har ikke været besat længe. Vi har forsøgt at invitere til at få nye medlemmer og rakt ud til grupperne, men det har endnu ikke ført til, at vi har fået rekrutteret nye til udvalgsposterne. Økonomi og mødedeltagelse i regionen fungerer. Helt centralt bliver det at finde nye HSR-repræsentanter, udvalgsrepræsentanter og samt finde flere deltagere til regionsmøder. Det er succesfuldt med fremmøde til regionens arrangementer (workshops), men det kniber med at engagere AA'ere til servicearbejdet, hvilket vi fortsætter med.</p> <p>Mange hilsner Søren</p>			
Næste møde:	<b>1.6.2024</b>		
Dato:	marts 2024	For Regionen:	Søren F.

<b>Oplysninger om Regionen</b>	<b>Regionsrapport</b>	6.-7. april 2024	
	til Hovedservicerådsmødet den:		
	Region:	Region Midt	
	Hovedservicerådsrepræsentanter:	Carsten N Helle HP	
	Afholdte regionsmøder i perioden:	20.jan. 2024	
	Antal ugentlige AA-møder i Regionen:	105 møder	
	Hvor stor en procentandel af grupperne var repræsenteret på regionsmødet:	25%	
Udvalg nedsat af regionen:	Informationsudvalg, speakerbank.		
<b>Rapport for periode 31. dec. 2023 – 16.3.2023</b>			
<p><b>Region Midt:</b> Vi har i arbejdsudvalg til Afholdelse af Landsmøde 20-22 sept. 2024 haft det første møde. Vi arbejder med at få lokaler i Randers. Der er stor tilslutning, meget energisk Gruppe.</p> <p><b>Landsmødet er den 20. - 22. september 2024</b></p> <p>Vi mangler en ny kasser. Vi mangler stadig delegerede til Servicekonferencen 2024 ca. 5 stk. Vi afholdte en Workshop: "Potentiel skadelig og ødelæggende adfærd for enkeltpersoner. Vi uddelte de nye Gule kort Vi har bedt Stig i servicehåndbogsudvalget om hjælp til at formulere et nyt forslag til næste år; Når den nye udgave af Blå Bog er indlæst som lydbog skal den være tilgængelig på hjemmesiden for alle Gratis.</p> <p>4. april regionsrådsmøde. Informationsmøde den 18. april 2024</p>			
<b>Næste møde:</b>	5. maj 2024		
<b>Dato:</b>	16. marts 2024	<b>For Regionen:</b>	Helle HP

<b>Oplysninger om Regionen</b>	<b>Regionsrapport til Hovedservicerådsmødet den:</b>	6.-7. april 2024	
	<b>Region:</b>	Syd	
	<b>Hovedservicerådsrepræsentanter:</b>	Erik L Arne N	
	<b>Afholdte regionsmøder i perioden:</b>	1	
	<b>Antal ugentlige AA-møder i Regionen:</b>		
	<b>Hvor stor en procentandel af grupperne var repræsenteret på regionsmødet:</b>	13 ud af 77 mulige	
	<b>Udvalg nedsat af regionen:</b>	Håndbogsudvalg: Svend H, Nic K og Torben I	
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>Den 8. januar meddelte Torben Je, at han af helbredsmæssige årsager ønskede at trække sig som formand for Regionen og dermed også som delegeret.</p> <p>Miriam B blev på Regionsmødet i februar valgt som delegeret og Arne N blev valgt som Regionsrepræsentant til Hovedservicerådet.</p> <p>Vi mangler nu 3 delegerede til servicekonferensen 2024 samt en Regionsrådsformand.</p>			
<b>Næste møde:</b>	<b>21. april 2024 i Aabenraa</b>		
<b>Dato:</b>	16. marts 2024	<b>For Regionen:</b>	Annette V



<b>Oplysninger om Regionen</b>	<b>Regionsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	6. april 2024	
	Region:	Øst	
	Hovedservicerådsrepræsentanter:	Erik H Joan C	
	Afholdte regionsmøder i perioden:	1	
	Antal ugentlige AA-møder i Regionen:	Ca 60	
	Hvor stor en procentandel af grupperne var repræsenteret på regionsmødet:	20	
	Udvalg nedsat af regionen:	Ingen nye	
<p>Der har været afholdt 1 regionsmøde siden sidste HSR møde.</p> <p>I regionen arbejder vi pt med at få så mange udvalgsposter som muligt besat.</p> <p>Ligeledes har vi gang i planlægningen af forårets og sommerens aktiviteter hvor vi fra regionen deltager.</p> <p>En temadag i regionen i april, folkemøde Møn, diverse sundhedsdage i regionen, Ringsted natten, St. Heddinge by night,.....</p>			
<b>Dato:</b>	15. marts 2024	<b>For Regionen:</b>	Erik H

<b>Oplysninger om Regionen</b>	<b>Regionsrapport</b> til Hovedservicerådsmødet den:	7/4-2024	
	Region:	Storkøbenhavn	
	Hovedservicerådsrepræsentanter:	Elvin (regionsrepræsentant) Ulrich (formand for regionen)	
	Afholdte regionsmøder i perioden:	1	
	Antal ugentlige AA-møder i Regionen:	Ca 120	
	Hvor stor en procentandel af grupperne var repræsenteret på regionsmødet:	10	
	Udvalg nedsat af regionen:	Informationsudvalg	
<b>Rapport for perioden:</b>			
<p>Der er valgt en ny formand for regionen; Ulrich. Der er valgt en ny sekretær for regionen: Bente</p> <p>Vi har afholdt en workshop og efterfølgende et regionsmøde på en søndag. Det var en succes med over 30 deltagere. Emnet for workshoppen var 'service – hvordan får vi flere involveret?', der kom nogle specifikke ideer som vi kan arbejde videre med. Vi havde en diskussion om regionsmøder på en hverdags aften i forhold til muligheden for at afholde dem om søndagen.</p> <p>Vi mangler en repræsentant til TEU – der arbejdes på det igen.</p> <p>Vi mangler en repræsentant til LIV, og har en på bedding. Lone B skulle være roteret ud, men sidder stadig.</p> <p>Vi har afdækket, hvordan vores usynlige lokale Informationsudvalg fungerer, hvordan det skal justeres for at det er brugbart og i stand til at løfte opgaven.</p> <p>Vi arbejder på at finde ud af, hvordan vi kan få kontakt med grupper i regionen, der ikke har opdateret deres email adresse.</p>			
<b>Næste møde:</b>		<b>13/5-2024</b>	
<b>Dato:</b>	17/3-2024	<b>For Regionen:</b>	Elvin

# Årsplan 2024

Hovedservicerådets mødedatoer	Emner	Uge	Sidste frist for rapporter og forslag til møderne
27. januar		4	6. januar
6. - 7. april	Udvidet Hovedservicerådsmøde Forslag til Servicekonferencen fra Hovedservicerådet	14	16. marts
15. juni		24	25. maj
17. august	Behandling af Forslag og Workshopemner, samt møde i Nomineringsgruppen	33	Ingen rapporter
14. september	Endelig godkendelse af Dagsorden, regnskab, budget samt rapport fra Hovedservicerådet	37	24. august
<b>Servicekonference 2. - 3. november 2024</b>			
7. december	Behandling af Servicekonferencens resultater	49	16. november